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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 16 aprilie 2014, 

în sedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş  

 
      La orele 14,00 domnul Grigore Florin Tecău, p.Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 34 de consilieri sunt 
prezenţi 30 de consilieri, lipsind motivat  dl. Bratu Ion Gabriel, dl. Clipici Marian, dl. 
Nicolaescu Marius si dl. Vasilescu Mihail, deci şedinţa este statutară. 
          La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al consiliului 
judetean şi al unităţilor subordonate: d.na Alisa Ciobanu, directorul executiv al Direcţiei 
Administraţie Publică  Comunităţi Locale, d.na Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii 
Internaţionale Tineret Cultură, d.na Radu Claudia, consilier Preşedinte, dl. Mihăescu 
Gheorghe, directorul Regiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului 
Argeş, dl. Mazilescu Sorin, directorul Centrului de Conservare şi Promovare a Culturii 
Tradiţionale Argeş, dl. Cristocea Spiridon, directorul Muzeului Judeţean Argeş, dl. 
Sachelarie Octavian, directorul Bibliotecii Judeţene Argeş, d.na Simona Şerban, 
directorul Centrului de Cultură Brătianu, dl. Bârlă Pavel, preşedintele A.D.I. Molivişu, 
d.na Ambruş Estera, directorul Ordinului Asistenţilor Medicali Generalişti, Moaşelor şi 
Asistenţilor Medicali din România – Filiala Argeş, dl. Dejanu iustin, directorul adjunct al 
Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti. 

 

 

Dl. Preşedinte Tecău Florin:  
V-am convocat la o şedinţă extraordinară cu următoarea ordine de zi: Se citeşte 

ordinea de zi. 
Vă consult dacă aveţi întrebări sau propuneri pentru ordinea de zi. Supun la vot 

ordinea de zi - cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 
 

- I   - 
 
 

Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 
proiectului „Promovarea identităţii culturale româneşti prin ateliere de artă, folclor şi 
tradiţii pentru comunitatea islandeză din Akureyri” – dl. Preşedinte Tecău Florin a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre. 
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Este vorba de un proiect în valoare de 15.000 euro, toţi banii vin din finanţare 
europeană şi o să o rog pe doamna director Şerban Simona să vă dea mai multe detalii. 

Îi mulţumesc pentru iniţiativă şi pentru modul de lucru pentru acest proiect, care 
promovează în primul rând judeţul Argeş şi tradiţiile argeşene. 

D.na Şerban Simona: 
În primul rând vreau să vă spun că Akureyri este un oraş în nordul Islandei. Proiectul 

pe care vrem să îl depunem are ca obiectiv promovarea culturii argeşene, cunoaşterea 
activităţilor meşteşugăreşti din judeţul nostru. Valoarea totală a proiectului este de 15.000 
de euro. Cofinanţarea Consiliului Judeţean Argeş în cadrul proiectului este de  2%/ an, 
noi am solicitat 20% din valoarea proiectului. Perioada desfăşurării proiectului este din 
aprilie 2014 până în aprilie 2015. 

Acest proiect constă în organizarea a trei expoziţii cu trei ateliere meşteşugăreşti. De 
asemenea, vom realiza şi un film documentar cu activitatea meşteşugarilor. 

În cadrul proiectului vor participa aproximativ 250 de copii cu vârsta între 6 ani şi 16 
ani. 

Dl. Preşedinte Tecău Florin: 
Vă mulţumesc doamna directoare. Aveţi întrebări? 
Dl. consilier Bica Dănuţ: 
Domnule preşedinte, am o întrebare de formă. Pentru secretar judeţ este semnat 

proiectul ce se va depune? 
Dl. Preşedinte Tecău Florin: 
Aşa cum ştiţi, doamna secretar judeţ Răducanu Viorica s-a pensionat, având în vedere 

că în fişa postului doamna director executiv Alisa Ciobanu, a Direcţiei Administraţiei 
Publică Comunităţi Locale, are prevăzut că va prelua sarcinile şi obligaţiile de serviciu 
ale secretarului de judeţ pe perioada cât acesta lipseşte. În perioada următoarea vom iniţia 
toate etapele pentru ocuparea funcţiei de secretar de judeţ. 

Alte întrebări mai sunt? 
Dl. consilier Sofianu Narcis: 
Domnule preşedinte, vrea să o felicit pe doamna director Şerban Simona pentru 

această iniţiativă. Eu am o nelămurire sau chiar o sugestie pentru următoarele proiecte ce 
le veţi face. În hotărâre aţi ales această localitate din Islanda pentru promovarea culturii 
argeşene, iar eu consider că ar trebui promovată cultura noastră în ţări în care, de multe 
ori, cetăţenii români au fost denigraţi în presă, mă refer la state precum Franţa, Italia, 
Spania sau în alte ţări. Eu, personal, nu mi-am propus să ajung în Islanda dar 
dumneavoastră cunoaşteţi mai bine de ce aţi ales acea ţară. 

Vă mulţumesc. 
D.na Şerban Simona: 
Într-un fel aveţi dreptate, dar pe site-ul Ministerului Culturii acest program aşa se 

acordă, cu fonduri 100% nerambursabile. Finanţarea pentru instituţiile publice este de 
15%, practic consiliul judeţean acordă doar prima tranşă.  

Este semnat în spaţiul economic european, între statele donatoare şi Ministerul 
Culturii. Banii care vin de la statele donatoare sunt gestionaţi şi acordaţi de Ministerul 
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Culturii prin unitatea de management a proiectului. Toate proiectele merg către această 
unitate de management şi acolo se face selecţia lor. 

Noi am găsit un partener în Islanda care este o şcoală publică. Am făcut totul pentru 
acest proiect pentru obţinerea finanţării nerambursabile. 

Dl. consilier Sofianu Narcis: 
Am înţeles, nu am ştiut că aţi fost limitaţi la cele trei state donatoare. 
D.na Şerban Simona: 
Noi nu am avut de ales decât din ceea ce ni s-a oferit. 
Dl. Preşedinte Tecău Florin: 
Vă mulţumesc doamna directoare, pentru a răspunde mai simplu, pentru a accesa 

fondurile 100% nerambursabile Uniunea Europeană impune anumite condiţii. 
Trebuie remarcat faptul că reuşim să promovăm tradiţiile şi să ducem în Islanda lucruri 

care ne caracterizează şi ne sunt prielnice pentru promovarea judeţului nostru. 
Consult dacă mai sunt şi alte întrebări? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.77 
 
 

- II   - 
 
 

Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 
proiectului „DigITizing – Digitizarea arhivei periodice vechi, aflată în colecţiile 
Bibliotecii Judeţene „Dinicu Golescu” Argeş şi crearea bibliotecii virtuale argeşene” – dl. 
Preşedinte Tecău Florin a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre. 

La fel, este un proiect cu finanţare nerambursabilă, valoarea proiectului este de 80.000 
euro, nerambursabili. Derularea proiectului se face pe o perioadă de 12 luni. De 
asemenea, vom depune o cofinanţare de 20% care la încheierea proiectului va reveni la 
consiliul judeţean.  

Îl rog pe domnul director Sachelarie Octavian să vă dea câteva detalii. 
Dl. Sachelarie Octavian: 
Bună ziua, eu  cred că este o ocazie specială  de a pune în practică ceea ce noi  am 

discutat de foarte multe ori. Este vorba de realizarea unei biblioteci digitale argeşene ca şi 
componentă a bibliotecii digitale naţionale şi comunitare. 

Aş vrea să vă spun că am reuşit să ne apropiem de o asemenea finanţare, care până 
acum pentru biblioteci lucrurile au fost destul de complexe pentru că nu reuşeam să ne 
raportăm la proiectele europene. Este o şansă foarte bună pentru noi, este un program 
foarte generos şi este sustenabil. 

Noi vom continua acest program şi după finalizarea proiectului. Este vorba de punerea 
în valoare a unor documente pe care noi le avem în bibliotecă. 
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Dl. Preşedinte Tecău Florin: 
Vă mulţumesc domnule director. Două precizări aş vrea să fac. Acum trei ani am 

lansat împreună un proiect pentru bibliotecă, de accesare a documentelor de la 
Parlamentul European, proiect care a fost extins şi la alte biblioteci din judeţ. Este un 
proiect pentru care îl felicit pe domnul director, şi atunci pentru prima oară am discutat să 
căutăm surse de finanţare pentru a realiza prima biblioteca digitală din judeţul Argeş. 

Cred că primul pas în realizarea acestei biblioteci îl reprezintă accesarea acestui 
proiect. Urmează ca în ciclul financiar 2014-2020 să accesăm fonduri europene pentru 
realizarea acestui deziderat. Îi mulţumesc domnului director pentru modul în care a 
înţeles să colaborăm şi a înţeles să promoveze aceste proiecte la nivelul bibliotecii. 

Consult dacă aveţi întrebări? 
Dl. consilier Postelnicescu Marius: 
Domnule director, am înţeles că acest proiect se referă strict la scanarea periodicelor, 

ziarelor numai din Argeş, dar din ce perioadă sunt ele? 
Dl. Sachelarie Octavian: 
Până în 1930. Dar asta nu înseamnă că vom rămâne aici.  
Dl. consilier Postelnicescu Marius: 
Pe mine mă interesa dacă aveţi bani suficienţi pentru scanare şi digitizarea colecţiilor 

vechi care se află într-o stare nu prea bună şi în timp pot suferi anumite degradări. 
Dl. Sachelarie Octavian: 
Vreau să vă spun că la nivelul Guvernului României biblioteca digitală a devenit 

importantă. A venit momentul când ea trebuie finanţată. Una dintre priorităţi este 
digitizarea cărţii de patrimoniu. Biblioteca Judeţeană deţine carte de patrimoniu.  

Este absolut necesară digitalizarea lor, iar eu, cred că, după arhivarea periodicelor vom 
începe să scanăm cărţile, chiar dacă va începe programul naţional de digitalizare. 

D.na consilier Sandu Elena: 
Domnule preşedinte, aş vrea să cunosc dacă acest proiect se află în legătură cu 

proiectul biblionet care a fost început în judeţul nostru. 
Dl. Sachelarie Octavian: 
Aş vrea să vă spun că biblionet-ul în judeţul nostru înseamnă o reţea de 70 de localităţi 

care prin intermediul bibliotecii au acces la internet şi tehnologie.  
Dl. Preşedinte Tecău Florin: 
Vă mulţumesc domnule director. 
Consult dacă mai sunt şi alte întrebări? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.78 
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- III  - 
 
 

Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind mandatarea 
domnului Tecău Grigore Florin să reprezinte judeţul Argeş în cadrul A.D.I. Molivişu – 
dl. Preşedinte Tecău Florin a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Doamnelor şi domnilor consilieri, având în vedere acest proiect şi modul de evoluţie al 
acestuia, am rugămintea la dumneavoastră ca timp de cinci minute să îl ascultăm pe 
directorul A.D.I. Molivişu, dl. Bârlă Pavel, pe care îl rog să vă prezinte stadiul proiectului 
şi ce obiective urmează a fi îndeplinite în continuare, astfel încât consiliul judeţean să fie 
informat despre un proiect care reprezintă o prioritate la nivelul judeţului şi să vedem 
dacă putem să ducem mai departe toate aceste activităţi. 

Dl. Bârlă Pavel: 
Bună ziua tuturor, aş vrea să vă informez asupra proiectului. Acest proiect a început în 

anul 2009 şi de atunci s-au desfăşurat mai multe activităţi. Studiul de fezabilitate a durat 
un an, după care a urmat depunerea şi analiza proiectului tehnic.  

Este vorba de 10 investiţii. 6 km de drum comunal ce trebuie asfaltat pe 11 m lăţime, 
care străbate toată staţiunea Molivişu. Amenajarea unei zone de turbărie, circa 27 ha, 
construirea unei piste de schi de grad mediu şi ridicat pe o lungime de 1,1 km cu 
instalaţie de transport pe cablu. Alimentarea cu apă pe 13 km şi canalizare pe o lungime 
de 12 km. Instalaţii electrice cu 7 posturi de transformare, construirea unui observator şi 
construirea unei piste de schi usor de circa 700 m. 

Datorită mai multor situaţii apărute a fost foarte greu să scoatem din fondul forestier, 
s-a amânat începerea lucrărilor. Sperăm ca într-o lună să primim hotărârea de guvern 
pentru scoaterea din fondul forestier. 

În această perioadă am căutat şi surse de cofinanţare. Pot să spun că fără intrarea în 
A.D.I a consiliului judeţean nu se putea face proiectul, şi urmează să revenim cu un nou 
proiect de hotărâre pentru o finanţare de 25%. Primăriile au adus terenurile, însă nu au 
forţa financiară necesară susţinerii unui asemenea proiect. 

Este necesară prezenţa domnului preşedinte Tecău Grigore Florin, pentru că deciziile 
importante se iau împreună cu toţi partenerii.  

Nu mai putem aştepta. Fiecare lună pierdută pune în pericol proiectul nostru.  
Vă mulţumesc. 
Dl. Preşedinte Tecău Florin: 
Vă mulţumesc, am dorit să ascultaţi toate aceste explicaţii pentru că este un proiect 

foarte important. Cred că vom găsi sprijin şi din partea guvernului pentru a rezolva 
problemele care mai sunt. Este un proiect cu o valoare mare, care poate promova judeţul 
Argeş, care poate aduce locuri de muncă, pe care ni-l dorim şi sperăm să-l vedem 
realizat. 

Consult dacă mai sunt şi alte întrebări? 
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Dl. Bârlă Pavel: 
Aş avea o observaţie referitor la locurile de muncă, proiectul prevede implementarea a 

400 de locuri de muncă. Este vorba de 124 de ha, deci în realitate ar fi nevoie de mult 
mai multe persoane pentru construirea acestui proiect. Circa 18 milioane lei se vor 
întoarce la consiliul judeţean.  

Dl. Preşedinte Tecău Florin: 
În concluzie pe măsură ce dăm bani, ei se vor întoarce la noi. 
Dl. consilier Postelnicescu Marius: 
Care este motivul pentru care Ministerul Mediului nu a acordat avizul? 
Dl. Bârlă Pavel: 
Am luat avizul de la Ministerul Mediului . 
Dl. consilier Postelnicescu Marius: 
Am înţeles că şi în 2012 şi în 2013 aţi avut ceva probleme cu acest aviz. 
Dl. Bârlă Pavel: 
Au fost însă am rezolvat problema. Este primul aviz pe care îl avem  şi le-am primit şi 

pe celelalte.  
Dl. Preşedinte Tecău Florin: 
Consult dacă mai sunt şi alte întrebări? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.79 
 

- IV   - 
 
 

Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 
încheierii Protocolului de colaborare între Consiliul Judeţean Argeş  şi Ordinul 
Asistenţilor Medicali Generalişti, Moaşelor şi Asistenţilor Medicali din România – 
Filiala Argeş – dl. Preşedinte Tecău Florin a spus: 

Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Acest protocol vizează şi Universitatea din Piteşti cu scopul de a avea o pregătire a 
cadrelor în domeniul sănătăţii. 

D.na Ambruş Estera: 
Vreau să vă mulţumesc în numele Ordinului. Asistenţilor Medicali Generalişti, 

Moaşelor şi Asistenţilor Medicali din România – Filiala Argeş. 
În anul 2010 am mai colaborat cu consiliul judeţean în sensul că s-a dat o hotărâre prin 

care ni s-a pus la dispoziţie un spaţiu pentru organizarea noastră profesională. 
Cu ajutorul dumneavoastră am crescut, am făcut un pas şi azi ne-am dori să mai facem 

un pas, cu sprijinul dumneavoastră, pentru că asistenţii medicali au nevoie de suportul 
instituţional de cel mai înalt nivel. 

Eu cred în asistenţii medicali şi împreună, am identificat câteva obiective, pe care i le-
am prezentat domnului doctor Manu Dan. Noi, corpul asistenţilor medicali am avut 
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contacte permanente cu comisia de sănătate din cadrul Consiliului Judeţean Argeş şi 
rezultatele au fost întotdeauna pozitive. 

Acest protocol trebuie privit din două perspective: primul, asistenţii medicali au nevoie 
de creşterea calităţii pregătirii profersionale, iar din perspectiva pacientului, cu toţii ne 
dorim să avem argeşeni bine îngrijiţi în sistemul de sănătate. 

Sunt obiective pe termen scurt şi pe termen lung şi vă stau la dispoziţie pentru alte 
întrebări şi lămuriri. 

Dl. Preşedinte Tecău Florin: 
Vă mulţumim. 
Consult dacă mai sunt şi alte întrebări? 
Dacă nu sunt, supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.80 
 
 
Dl. Preşedinte Tecău Florin: 
O să îl rog pe domnul consilier Manu Dan să vă dea vestea bună, care mi se pare cea 

mai importantă pentru judeţul nostru la acest moment. 
Dl. consilier Manu Dan: 
Vă mulţumesc domnule preşedinte, azi în şedinţa de guvern a fost adoptată hotărârea 

privitoare la angiograful mult dorit. 
Cu această ocazie, doresc să vă mulţumesc dumneavostră, ca şi colegi, pentru că am 

fost o echipă la nivelul consiliului judeţean în susţinerea acestui demers. 
Vreau să mulţumesc şi aparatului tehnic care s-a ocupat nemijlocit de această situaţie 

şi nu de puţine ori au fost probleme tehnice care trebuiau rezolvate urgent. Şi nu în 
ultimul rând, vreau să-i mulţumesc domnului director general Neguţ Cristi, care neobosit 
a promovat această idee generoasă care azi s-a concretizat. 

Prin acest argument eu mă simt foarte mulţumit, în acest mandat, noi, conducerea 
consiliului judeţean am obţinut două hotărâri ale guvernului pe probleme de sănătate, 
aceasta cu angiograful şi a doua, nu cu mult timp în urmă am reuşit reînfiinţarea 
Spitalului de la Călineşti. 

Vă mulţumesc. 
Dl. Preşedinte Tecău Florin: 
Vă mulţumim domnule doctor. 
Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule preşedinte, mai este o problemă, la secţia de oncologie un aparat de radio-

terapie. 
Dl. consilier Manu Dan: 
Pot eu să răspund la această problemă domnule preşedinte. La vizita domnului 

ministru Bănicioiu Nicolae de săptămâna trecută, i-am propus rezolvarea şi acestei 
probleme, a fost de acord. 

Luni am fost convocat împreună cu domnul doctor Vasilescu Sorin, managerul 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Piteşti, la conducerea Ministerului Sănătăţii pentru 
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pregătirea unei hotărâri de guvern în acest sens. S-a discutat despre problema aparatului 
de radioterapie la Ministerul Sănătăţii şi avem promisiuni ca în cursul anului 2015 să 
primim fonduri pentru achiziţionarea unui astfel de aparat. 

Această problemă depinde în mare măsură şi de noi şi mă bucur că avem parteneri şi 
că se investeşte în sănătate.  

Urmează o perioadă grea, trebuie întocmită documentaţia pentru achiziţionarea 
angiografului şi pentru asigurarea infrastructurii pentru folosirea lui. De asemenea, şi 
pentru aparatul de radio-terapie se vor urma aceeaşi paşi. 

Dl. consilier Diaconescu Nicolae Nicuşor: 
Domnule preşedinte, probabil că aceste aparate vor funcţiona în spaţii noi. Adică vom 

moderniza sau vom face un nou spital? 
Dl. consilier Manu Dan: 
Nu cred că vom apuca noi să prindem un spital nou, problema este să avem această 

aparatură, să asigurăm pacienţilor argeşeni, chiar şi celor regionali, tratamentul adecvat. 
Dl. Preşedinte Tecău Florin: 
Vă mulţumesc. 
 

      Şedinta s-a incheiat la ora 15.00. 
 

p. P R E Ş E D I N T E, 
Grigore Florin TECĂU 

 
p.SECRETAR JUDEŢ, 

Director Executiv 
Alisa CIOBANU 
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      SÎRBU GHEORGHE______________ 

TICĂ MANUEL__________________ 

MIHĂILESCU VASILE____________ 


